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Dit huis-aan-huisblad werd afgesloten op 4 december.

Wij wensen u
gezonde en veilige

feestdagen

Gemeentebestuur stopt Vlaams geld 
voor verenigingen in eigen zak
De regering-Jambon stelt de gemeente Buggenhout een bedrag van 156.000 euro 
ter beschikking om haar verenigingsleven te ondersteunen. De meerderheid 
stelde voor dat in vier pijlers te doen. Gemeenteraadslid Jean-Pierre Willems 
loodst u door de maatregelen.

Beste Buggenhoutenaar

Twee maanden geleden nam ik de fakkel 
over van Carine Minnoye, die haar taak 
als voorzitter niet langer kon combineren 
met haar professionele bezigheden. We 
bedanken Carine voor haar enorme inzet en 
daadkracht. Het zijn grote schoenen om te 
vullen, maar ik zal mijn uiterste best doen 
om de groei van onze afdeling, waar we 
samen al jaren aan werken, door te zetten.

Uitdagende tijden
Jammer genoeg steekt het coronavirus 
een stokje voor bijna alle activiteiten die 
we gepland hadden. Het is een herkenbaar 
probleem voor iedere vereniging. Deze 
uitdagende tijden vragen ook extra 
inspanningen van onze N-VA-mandatarissen. 
Zij blijven scherp toezien op de 
verschillende maatregelen van het 
gemeentebestuur. Zelf gooiden we al 
meermaals plannen op tafel, gezien de 
soms stuurloze en talmende CD&V-
meerderheid.

Hou het veilig
De voltallige bestuursploeg van N-VA 
Buggenhout wil jullie veel sterkte en moed 
toewensen tijdens deze tweede lockdown. 
Hou het veilig en gezond. We hebben 
allemaal onze verantwoordelijkheid in het 
bedwingen van het virus. Samen geraken 
we hier wel doorheen. 

We willen u in deze laatste weken van het 
jaar ook een aangename eindejaarsperiode 
toewensen. Vergeet uw naasten niet in 
deze donkere tijden. Laat ons van 2021 
een geweldig jaar maken, zodat we 2020 
snel kunnen vergeten.

Thomas De Coster
Voorzitter

De eerste pijler bestaat uit het verhogen 
van de subsidies met 50 procent. Dat is 
duidelijke een gemakkelijkheidsoplos-
sing. Sommigen krijgen een habbekrats 
die ze vroeger niet eens nodig hadden. 
Verenigingen die het echt nodig hebben, 
worden niet geholpen. 

De tweede pijler over veiligheids-
materiaal krijgt onze goedkeuring. 
Het gemeentebestuur wil de derde pijler 
gebruiken voor investeringen in 
allerhande materiaal zoals beamers en 
nadarhekken. Daar is in principe geld 
voor voorzien in de gewone begroting. 

Onze gemeente gebruikt het Vlaams 
subsidiegeld dus om de eigen gelden 
niet te moeten uitgeven. Als klap op de 

vuurpijl, wil het gemeentebestuur via 
de vierde pijler de Vlaamse middelen 
gebruiken voor het recupereren van 
eerder vrijgestelde huurgelden op de 
gemeentelijke infrastructuur. Op die 
manier valt ook de enige steunmaatregel 
die er was voor het verenigingsleven, 
weg.

Maatregel terugdraaien
N-VA Buggenhout veroordeelt die 
praktijken zeer sterk. Het valt absoluut 
niet goed te praten dat fondsen voor onze 
verenigingen gebruikt worden voor het 
aanvullen van de gemeentelijke kas.

Als het gemeentebestuur de verenigingen 
nog een beetje recht in de ogen wil 
kijken, draait ze deze beslissing terug.
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Vuilnisbakkenplan kan netheid in onze gemeente verhogen
Wie af en toe graag door onze gemeente wandelt, maakt ook weleens gebruik van de Buggenhoutse 
vuilnisbakken. Toch is er jammer genoeg nog steeds veel zwerfvuil te vinden. Als we de netheid willen 
verhogen, is er dus ook aandacht nodig voor de vuilnisbakken.

N-VA-gemeenteraadslid Ward Vranken pleitte er op de gemeenteraad voor om een gemeentelijk 
vuilnisbakkenplan op te stellen. Zo worden de locaties en het gebruiksgemak van de bestaande 
vuilnisbakken geëvalueerd en bekijken we waar extra exemplaren wenselijk zijn. Met de 
juiste vuilnisbak op de juiste plaats maken we onze gemeente een stuk mooier.

Uit het antwoord van de schepen bleek dat een uniform vuilbakmodel nog niet voor de 
komende jaren zal zijn. Het gemeentebestuur heeft daarover pas eind volgend jaar 
een evaluatie gepland. De N-VA heeft haar lijst met verbetersuggesties alvast klaar: 
het wegnemen van ongebruikte vuilbakken, openingen halveren om huisvuil te 
vermijden, vuilbakken met onderscheid tussen PMD en restafval,...

Suggesties over straatvuilnisbakken zijn steeds welkom via ward.vranken@n-va.be.

Procedure rattenbestrijding wordt aangepast
Er zijn in Buggenhout steeds vaker meldingen over hinder door bruine ratten en wilde duiven. Onze N-VA-fractie stelde voor om 
onze gemeente lid te maken van RATO vzw, een provinciale dienst die gespecialiseerd is in bestrijding van overlastbezorgers zoals 
ratten, duiven en invasieve planten. 

Het gemeentebestuur volgde ons voorstel. Op de gemeenteraad van oktober werd het lidmaatschap bij RATO vzw dan ook bekrachtigd. 
Daarnaast blijft er wel ook een gemeentelijke ambtenaar instaan voor de lokale bestrijding en preventie. De ambtenaar zal geen 
rattenvergif meer uitdelen aan inwoners, maar zal de overlastlocatie zelf komen inschatten en indien nodig een rattendoos plaatsen. 
U kan een rattendoos aanvragen via de gemeentelijke website.

Jong N-VA wil nieuwe fi etsverkeersborden introduceren
De verkeersborden ‘rechtdoor/rechtsaf vrij voor � etsers’ mogen vanaf nu geplaatst worden langs onze Vlaamse gewestwegen. 
Jong N-VA wil daarvan gebruik maken om de verkeersborden ook in Buggenhout te introduceren.

Onze Jong N-VA’ers zouden de nieuwe borden graag langs de gewestweg N17 Provincialebaan/Mandekensstraat zien. We plaatsten 
het item ook op de agenda van de Buggenhoutse verkeerscommissie, met een positief advies tot gevolg. Nu is het wachten op nieuws 
van het gewest om dat ook effectief te realiseren.

Door de verkeersborden aan het kruispunt met de 
Diepmeerstraat en de Fabriekstraat te zetten, zorgen we 
ervoor dat fietsers, waar ze het autoverkeer niet kruisen, 
gewoon kunnen doorrijden.  Iedereen die in Buggenhout 
met de fiets rijdt, voelt aan dat dat een logische 
aanpassing zou zijn. Fietsers die dat nu al toepassen, 
worden op die manier ook extra beschermd.

Jong N-VA vraagt om fi etsers niet onnodig op te houden voor 
het rode licht op de Provincialebaan. 

Ward Vranken
Raadslid
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Mondmaskers via Think Pink
Als verantwoordelijke van een coronacrisisteam bij DSV Solutions, hee�  onze gewezen afdelingsvoorzitter Carine 
Minnoye haar handen vol. Ze was, zoals zoveel anderen, dit voorjaar volop op zoek naar persoonlijke beschermings-
middelen, waaronder mondmaskers. Voor een groot bedrijf als DSV is dat geen sinecure.

In een periode waarin er nog schaarste aan mondmaskers 
was, trok een bericht op sociale media de aandacht: ‘Koop 
mondmaskers en steun Think Pink’. “Ik nam meteen 
contact op”, vertelt Carine. “Het beschermen van collega’s 
in combinatie met financiële steun aan het borstkanker-
onderzoek zorgde voor een perfecte match. Zeker vanuit 
het perspectief van de maatschappelijke verantwoordelijk-
heidsambities van DSV.”

Ondertussen vonden er al tienduizenden gepersonaliseerde 
DSV-mondmaskers hun weg binnen België, Nederland, 
Luxemburg, Denemarken, Duitsland en Oostenrijk. De teller 
staat nu op meer dan 50.000 stuks. Think Pink is uiteraard 
zeer blij met de enorme aantallen die DSV bestelde.

“We zijn erg dankbaar voor het warme hart dat DSV onze 
organisatie toedraagt”, zegt Heidi Vansevenant, voorzitster 
van Think Pink. “Elk verkocht masker is een stapje dichter bij 
de realisatie van onze missie: een wereld zonder borstkanker.”

Succesvolle ontbijtactie, 
vergeet lokale handelaars niet

Velen van jullie bestelden een N-VA-ontbijt, waarvoor onze 
uitdrukkelijke dank. Wij hopen dat jullie ook in de toekomst 
regelmatig een bestelling zullen plaatsen bij onze lokale 
handelaars. Denk daarbij niet alleen aan afhaalmaaltijden, 
maar ook aan meer gespecialiseerde producten. Ook onze 
Buggenhoutse ondernemers kunnen u voorzien van 
uitstekende producten!

Wist je dat?
  Het geplande stoempfestijn van N-VA Buggenhout door de coronamaatregelen is verschoven naar een latere datum?

  Het gemeentebestuur op voorstel van gemeenteraadslid Sylva Bogaerts heeft gekozen voor de UiTPAS als vervanger 
van de vrijetijdspas? Dat is een kaart voor iedereen die deelneemt aan vrijetijdsactiviteiten. Met een UiTPAS kan je 
punten sparen en ze omruilen voor een korting, cadeau of ander voordeel.

  Sylva op de gemeenteraad van november ook nog eens polste naar de situatie van de EDC (European Disability 
Card) -kaart voor personen met een handicap?

  Onze gemeente over een troostplek beschikt ter hoogte van Wachtbekken Elzendreef? De N-VA dankt de lokale 
afdelingen van FERM (voorheen KVLV) voor dat warme initiatief.

  Gemeenteraadslid Jan Jacobs de gevaarlijke verkeerssituatie door de werken aan de academie heeft aangeklaagd? 
Goed overleg met de verschillende firma’s had het parkeerprobleem makkelijk kunnen oplossen, maar het 
gemeentebestuur vond dat blijkbaar niet nodig. Nu wordt het fiets- en voetpad steeds ingenomen door auto’s.

  Onze N-VA-fractie pleit voor een lokale gezondheidsraad? Van daaruit kunnen vrijwilligers, samen 
met de intergemeentelijke ambtenaar, het Buggenhoutse gezondheidsbeleid mee uittekenen.
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Belastingen

63% 37%

Export

83% 17%

Bevolking

58% 42%

“Bij de N-VA telt uw stem wél mee. 
De N-VA zal de komende jaren meer 
dan ooit waken over de belangen 
van álle Vlamingen.

Bart De Wever
Voorzitter 

Vlaanderen verdient
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meer respectmeer respectmeer respectmeer respectmeer respectmeer respectmeer respectmeer respectmeer respectmeer respect
Op 26 mei 2019 stemde u voor meer Vlaanderen, voor een kordaat en humaan migratiebeleid en voor een realistisch 

klimaatbeleid. En wat krijgt u? Compleet het tegenovergestelde. Uw stem is gewoon terzijde geschoven.

U verdient meer respect. Een federale regering zonder Vlaamse meerderheid en met een regeerprogramma dat 

lijnrecht ingaat tegen waarvoor u gekozen heeft, is onaanvaardbaar. De N-VA is dan ook vastberaden om u en de 

andere Vlamingen in het parlement te verdedigen tegen de nefaste plannen van deze door Franstaligen 

gedomineerde uitstelregering. 

Als de paars-groene regering de rit uitdoet, zal dit land sinds 2008 maar liefst twaalf jaar geregeerd zijn zonder 

volwaardige inspraak van de Vlamingen. Een ronduit beledigend signaal richting Vlaanderen, dat de Belgische staat 

economisch rechthoudt:

Voelt u zich ook bedrogen door paars-groen?
Word dan nu lid van de N-VA.

014229


